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英语辩论赛话题精选主题:网购是否可靠

For:

正方辩词：

Online shopping is more advanced than the traditional shopping.

网上购物相对传统的购物方式是先进的。

I think online shopping is more advanced than the traditional shopping. Instead of shopping in traditional way, such as going to an actual retail outlet, using telephone shopping or mail order catalogues, online shopping allows companies and consumers to make their business transactions over networked computers, 24 hours a day and seven days a week. without having to leave their homes or offices. Besides, consumers can also compare prices from a variety of different retailers with greater ease.Therefore, it's very convenient and time-efficient.

较传统的购物方式而言，网上购物是一种更为先进的购物方式。不同于传统购物，如逛实体商店，使用电话购物或者通过邮寄订单目录等，网上购物使厂家和消费者无需离开家门或者公司，只需能联网的电脑，便可以进行全天24小时并且无双休日的无间断交易。另外，消费者还能同时对不同网店所售同种商品的价格作比较，从而可以放心消费。因此，网上购物是非常方便和省时的。

Against:

反方辩词：

Online shopping is less reliable than the traditional shopping.

网上购物不如传统方式购物可靠。

Although shopping online is very convenient,it is also full of threats of online fraud and unreliable delivery of products. I think online shopping is less reliable than traditional shopping.

虽然网上购物给我们带来了很大地便利，但是网络欺诈以及产品质量和寄送风险等问题使网购也充满了陷阱。所以，我认为网上购物没有传统购物可靠。

In my opinion, there are many risks in online shopping. Take buying a shirt as an example. You can not try it on when you buy it online. Therefore, the color may be not the same with what you see on the web page, the size may be too large or too small. So, I don't think shopping online is reliable.

依我看来，网上购物存在很多风险。以买T恤衫为例，在网上购买时，你是无法试穿的。因此，颜色可能与网上的贴图不符，号码可能也会不合适。所以，网上购物时十分不可靠的。
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